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Vragen van de leden Lodders en Rudmer Heerema (beiden VVD) aan de 
Staatssecretaris van Economische Zaken over muizenschade bij boeren 
(ingezonden 22 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het artikel «LTO: muizenschade loopt in de miljoenen»?1 

Vraag 2
Deelt u de opvatting dat er, nu de boeren geen compensatie voor de geleden 
schade uit het Faunafonds krijgen, andere mogelijkheden moeten zijn om de 
schade die ontstaan is te beperken of te voorkomen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u voornemens gehoor te geven aan de oproep van LTO Nederland en de 
provincie Friesland om een ontheffing van het scheurverbod te verlenen? Zo 
ja, voor welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Kunt u toelichten in hoeverre de calamiteitenregeling in het Vijfde Actiepro-
gramma Nitraatrichtlijn uitkomst biedt voor boeren met muizenschade? Zo 
nee, waarom niet? Indien de calamiteitenregeling niet voorziet in de schade 
door plaagdieren, bent u dan bereid om de calamiteitenregeling hierop aan te 
passen? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Deelt u de opvatting dat ondernemers in staat gesteld moeten worden om 
schade die ontstaat en niet vergoed wordt door het Faunafonds op een 
andere manier te beperken of te voorkomen? Zo ja, wanneer en op welke 
wijze komt u met beleid? Zo nee, waarom niet?

1 Nieuwe Oogst, 15 september 2014 (http://www.nieuweoogst.nu/scripts/edoris/
edoris.dll?tem=LTO_TEXT_VIEW&doc_id=207576#.VBfzNOPCS70)
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